

Muistio

Lajijaosto 7.1.2026

Teams-kokous klo 19-20:45

Läsnäolijat: PJ Joonas Rokkanen (Hmls), kokouksen sihtööri Ilona Hiltunen (SMSL), Kaisa Halme (LoSs), Maija Laurikkala-Dewes (Tako), Tuula Kainlauri (VS), Kimmo Kangasmäki (NRC), Tarita Vähä-Vahe (KeU), Ari Järvinen (JSV), Joacim Blomster (PRK), Aura Forsberg (SMARK)

1. Kesän kilpailujen tilanne. SM-viikko rantasprintti, PM-kisat ym. kilpailu- ja toimintakalenterin läpikäynti.
 - a. Soutu Cupin -menestyjien palkitseminen
Ehdotus: palkitaan sisäsoudun SM-kisojen yhteydessä
Päätettiin palkita sisäsoudun SM-kisojen yhteydessä. Ilona selvittää, löytyykö liitolta palkintoja.
 - b. Soutu Cupin pistelaskun järjestäminen jatkossa
 - i. Todettiin, että pisteiden laskeminen on työlästä. Pohdittiin, että miten saisi jaettua vastuuta pisteiden laskusta tasaisemmin. Päätettiin selvittää, onko mahdollista saada yhteinen pohja, johon tulokset syötettäisiin ja pistelasku olisi siten automaattista. Joonas kysyy Jaakko Nevalaiselta ja Maija kysyy Pekka Mäkelältä ja Timo Pitkäseltä. Maija kysyy Perttu Kivimäeltä, laskeeko Perttu jatkossakin rannikkosoudun SM-pisteet. Klassisen soudun SM-pisteitä pyydetään Pekka Petäjäniemeltä, joka on laskenut ne aiemmin. Päätettiin, että jatkossa soutucupin palkinnot jaetaan soutukauden päätöstilaisuudessa. Seuraavassa jaoston kokouksessa päätetään milloin ja missä soutukauden päätöstilaisuus vuonna 2026 pidetään.
 - ii. Puhuttiin myös kilpailumaksuista sekä niiden mahdollisista nostamisista. Nostamispaineita on monenlaisten kilpailujen järjestämiskulujen vuoksi. Esiin nousi yhtenä kuluna myös soutucupin palkinnot. Todettiin, että palkinnot on toistaiseksi pieniä, koska niihin ei haluta käyttää rahaa. Ensisijaisesti korotuspaineita kilpailumaksuihin on tuomarikulujen ja muiden kilpailukulujen kattamiseksi. Kilpailumaksujen osalta ei päätetty vielä mitään.
 - c. PM-kisat ja veneluokat, joukkueiden kokoaminen kisoihin
 - i. Maija Laurikka-Dewes kertoi PM-kisojen veneluokkien päivityksistä. Mix-veneluokat (2x ja 8+) ja paraluokat (PR1 ja PR3) uusina, ip-nelaset poistettiin.
 - ii. Ilona Hiltunen kertoi kv-kisojen valintajärjestelmästä. Valintajärjestelmät on julkaistu liiton nettisivuilla ja lähetetty seuroille ennen joulua. Seurojen edustajia pyydettiin kannustamaan nuoria ilmoittautumaan tavoittelemaan PM-kisoja. Muistutettiin, että ergotestit pitää tehdä ja näyttökilpailuihin osallistua valintajärjestelmän mukaisesti. Näyttökilpailu PM-kisoihin on Kanavasoudut. Linkit valintajärjestelmiin on asiakirjan lopussa.

- d. SM-viikon alustava aikataulu
 - i. Tarita Vähä-Vahe kertoi, että alustava suunnitelma aikatauluista on päätetty. Rannikkosoutu on perjantaina seniorien osalta ja sunnuntaina mastersien osalta.
 - ii. Ehdotus nelosen vuokrauksesta SM-viikolle. KeU:ta pyydettiin tekemään asiasta kirjallinen esitys jaostolle.
- 2. Toimintasuunnitelman toteuttaminen ja toteutuminen, kehittäjäryhmän kuulumiset.
 - a. Joonas esitteli kehittäjäryhmän tähänastisia aikaansaannoksia. Muistutettiin kehittäjäryhmän seuraavasta tapaamisesta soudun talvileirin yhteydessä. Ehdotus: kokeillaan Linna-regatassa Mix8+ -lähtöä, josta saadaan kokemusta, onko tässä mahdollisuutta uudeksi SM-venekuokaksi. Tavoite saada joka seurasta kasi viivalle. Ehdotus sai kannatusta.
- 3. Mahdolliset sääntöasiat
 - a. Päivitetään klassisen soudun sääntöihin karsintajärjestelmä (ks. edellinen pöytäkirja)
 - b. Kaisa Halme käy läpi rannikkosoudun sääntöjen päivitystä tuomariryhmän kanssa
- 4. Koulutusten tilanne; onko saatu rekrytoitua väkeä valmentaja- ja tuomarikoulutuksiin
 - a. Valmentajakoulutuksiin mahdollisesti tulossa Hmls 2, Loss 2, Tako, NRC, KeU 2
 - b. Tuomarikoulutuksiin tarvitaan kouluttaja. Pohdittiin Lassi Raamin tai Matti Jääskeläisen kiinnostusta asiaan.
 - c. Kaisa Halme kutsuu tuomariryhmän kokoon ja käy läpi kesän suunnitelmia
- 5. Muut asiat

Kilpailukalenterit löytyvät liiton [nettisivuilta](#).
Kehittäjäryhmän [whatsup-ryhmä](#)
Nuorten U23 [whatsup-ryhmä](#)
- 6. Tiedotusasioita:
 - a. Turvallisuuksuunnitelma (tiedoksi, Kai L:n vetämä tilaisuus seuraavalla viikolla)
 - i. Zoomissa turvallisuusasiakirjan pohjan ja annamme jaostoille ohjeet jatkotyöskentelyyn.
Join Zoom Meeting 15.1.2025 klo 18-19
<https://us02web.zoom.us/j/82196479878>
Meeting ID: 821 9647 9878
 - b. Kv-kilpailuihin valinta ja halukkuuden ilmoittaminen
<https://link.webropolsurveys.com/Participation/Public/55584022-a8ac-447e-a0b4-6df34f2b541c?displayId=Fin3547973>
 - i. tietoa valintajärjestelmästä <https://melontajasoutuliitto.fi/huippu-urheilu/maajoukkueiden-ja-valmennusryhmien-valintajärjestelmat/>